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              Ορθή Επανάληψη  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                 ΑΔΑ: 6ΜΟΡΩΗ3-ΜΓ4 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ            Αριθμ. Πρωτ.: 29151/23-12-2019 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  23ης/2019  Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 295 

 ΘΕΜΑ:  Ενημέρωση-Συζήτηση σχετικά με προβλήματα  δέντρων του Δήμου μας. 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 22
η
 του μήνα  Δεκεμβρίου του έτους 2019  ημέρα της 

εβδομάδας  Κυριακή  και ώρα 11:00 συνήλθε σε  τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. 

πρωτ   28888/18-12-2019 προσκλήσεως του Προέδρου, η οποία επιδόθηκε νόμιμα σε κάθε μέλος στις  18-12-2019, 

στον κ. Δήμαρχο και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα και στον δικτυακό τόπο του Δήμου (www. haidari.gr),  

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/ 2010, όπως το άρθρο αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο 74 του 

Ν. 4555/2018. 

Ο Δήμαρχος Χαϊδαρίου  κ. Ευάγγελος Ντηνιακός προσκλήθηκε και παρίστατο στη Συνεδρίαση. 

 
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών  (33) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  τριάντα δύο  (32) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

1. Ε. Σάββα 10. Ε. Πετούσης 19. Π. Μοσχονάς  28. Κ. Φωτεινάκης 

2. Φ. Θεοδωρακόπουλος  11. Κ. Χρονοπούλου 20. Μ. Χουδελούδης 29. Ι. Κέντρης 

3. Β. Καρατζαφέρης 12. Δ. Δούμουρα 21. Η. Βαρυτιμιάδης 30. Ε. Τοκατλίδη 

4. Ε. Μπέλα 13. Μ. Κοντογιάννη  22. Ε. Θέρμου 31. Ι. Θεοτοκάς 

5. Γ. Αργυρόπουλος 14. Π. Τσατσαρώνης 23. Α. Θεοφίλης 32. Κ. Ασπρογέρακας 

6. Ε. Ζεβόλης  15. Μ. Σελέκος 24. Ι. Αλεξόπουλος 33. Α. Γκανά-Ρηγάκη  

7. Γ. Βελέντζας 16. Ν. Δαουάχερ 25. Λ. Παπαδάκος Απών  

8. Ι. Ηλιάδης 17. Β. Παντελάρος  26. Θ. Σπηλιόπουλος  

9. Δ. Τσατσαμπάς 18. Ν. Καραγιάννης  27. Α. Βίτσα  

 

 

 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 

 

Μεταβολές:  

1.Πριν τη συζήτηση των θεμάτων ο κ. Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση του εξής θέματος 

ως κατεπείγον:  1. Πρόταση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για τον ορισμό αποζημίωσης στον Αντιπρόεδρο του Δ.Σ. της 

επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Δήμου  Χαϊδαρίου» (σχετ: 56/2019 Aπ. Κ.Ε.Δ.Χ).  Το Δημοτικό 

Συμβούλιο - ομόφωνα- εγκρίνει: την ένταξη του  1
ου

ΕΗΔ θέματος και τη συζήτησή του ως 16
ο
 θέμα της ημερησίας 

διάταξης.  (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7 όπως τροποποιήθηκε Ν. 4555/18 άρθρο 74 παρ.7 ). 
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Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 14
ο
  θέμα της ημερησίας διάταξης,  έδωσε το λόγο στον  

Αντιδήμαρχο Κοινωνικής Πολιτικής και Πρόεδρο της Ε.Π.Ζ. κο Φ. Θεοδωρακόπουλο, ο οποίος τόνισε ότι: 
Με την αριθμ.57/2019 απόφασή της η Ε.Π.Ζ. παραπέμπει το θέμα, λόγω της ιδιαίτερης σοβαρότητάς του, στο Δημοτικό 

Συμβούλιο για συζήτηση και λήψη απόφασης, σύμφωνα με τη παρ. 4 του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010, για: 

 

(Α) ΘΕΜΑ:ΚΟΠΗ ΔΕΝΤΡΟΥ 

     Σχετ.: Αίτημα δημότη «Φερεντίνου Αθανασίου στις 27/09/19 με Αριθμ. Πρωτ.21710» 

 

   Με το παρόν έγγραφο θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε ,ότι έπειτα από αυτοψία που έγινε στην Βουλγαροκτόνου 25 στο 

Χαϊδάρι, υπάρχει ένα δέντρο πεύκης, το οποίο παρουσιάζει μεγάλη κλήση , γεγονός που το καθιστά πολύ ασταθή και 

επικίνδυνο .Επίσης έχει ακουμπήσει στο μπαλκόνι της προκείμενης οικίας και υπάρχουν σοβαρές ενδείξεις πτώσης του.       

  Για τον παραπάνω λόγο απαιτείται η κοπή του , προς αποφυγή ατυχήματος. Παρακαλούμε για τη δική σας έγκριση. 

 

(Β) ΘΕΜΑ:ΚΟΠΗ ΞΕΡΩΝ & ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΩΝ ΔΕΝΤΡΩΝ 

    Σχετ1.: «Έγγραφο του Τμήματος Πρασίνου από 26/09/19 με αριθμ. Πρωτ. 541 & 21638» 

   Σχετ.2:  «Έγγραφο του Δασονομείου Αιγάλεω από 10/12/19 με αριθμ. Πρωτ. 993» 

 

    Σύμφωνα με τα ανωτέρω σχετικά έγγραφα , θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε . ότι έπειτα από αυτοψία που έγινε στον 

πεζόδρομο της Στρ. Καραϊσκάκη στο Χαϊδάρι στις 26/11/19 παρουσία του Δασονομείου, διαπιστώθηκε ότι υπάρχουν επτά 

(7) ξερά δέντρα πεύκης καθώς επίσης επιπλέον άλλα δέκα τρία (13) δέντρα,  με μεγάλη κλίση και εμφανής φθορές στο 

φλοιό τους, γεγονός που τα καθιστά ασταθή και επικίνδυνα. 

   Απαιτείται η άμεση κοπή τους προς αποφυγήν ατυχήματος. Παρακαλούμε για τη δική σας έγκριση. 

 

(Γ) ΘΕΜΑ:ΚΟΠΗ ΔΕΝΤΡΟΥ  

 

Με το παρόν έγγραφο θα θέλαμε να σας ενημερώσουμε , ότι έπειτα από αυτοψία που έγινε στην οδό Αγ. Γρηγορούσας 

απέναντι από το νούμερο 36 στο πεζοδρόμιο της Πλατείας, υπάρχει ένα δέντρο πεύκης που έχει πάρει απότομα μεγάλη  

κλίση και υπάρχει σοβαρός κίνδυνος πτώσης του. Παρακαλούμε για την δική σας έγκριση κοπής του προς αποφυγήν 

ατυχήματος. 

 

Ακολούθως το λόγο ζήτησε και έλαβε ο Εντεταλμένος Δημοτικός Σύμβουλος , Ανάπτυξης Πρασίνου και Παιδικών Χαρών, 

κ. Γ. Βελέντζα, ο οποίος μεταξύ άλλων είπε: 

 
Το Χαϊδάρι ήταν ένας πράσινος Δήμος από τη φύση του και χαρακτηρίζεται από το πράσινο αλλά όσο περνάνε τα χρόνια 

ολοένα και μειώνεται από τη στιγμή που δεν υπήρχε καμία οργανωμένη συντήρηση, επέκταση παρέμβαση-σχέδιο…. … 

Ένα θέμα που ήδη αντιμετωπίζουμε είναι τα δέντρα που παρουσιάζουν κλίση και είναι επικίνδυνα για τους ανθρώπους τα 

μαγαζιά τα αυτοκίνητα. .Επιδιώκουμε να τα στηρίξουμε και να περιορίσουμε όσο μπορούμε περισσότερο την ανάγκη 

κοπής..Επίσης θέλουμε να προβούμε σε ενέργειες που μπορούν να αναζωογονήσουν ένα αποδυναμωμένο δέντρο στο 

ριζικό του σύστημα. Το 2016 το Δασαρχείο έκανε αυτοψία στην οδό Στρ. Καραϊσκάκη και σημάδεψε 35 πεύκα ως 

επικίνδυνα που έπρεπε να κοπούν.20 περίπου πεύκα χάθηκαν στην Καραϊσκάκη μετά από κακοκαιρίες. 

Πρέπει κάποτε να ληφθούν δραστικές και άμεσες αποφάσεις. 

Το 2016 και το 2014 στάλθηκε έγγραφο από το Δασαρχείο για ενέργειες από μέρους του Δήμου για έργα-επεμβάσεις. 

…………..Από το Δασαρχείο μας πρότειναν μετά από έλεγχο να κοπούν 20 πεύκα τα οποία παρουσιάζουν επικίνδυνη 

κλίση.  Γι’ αυτό λοιπόν προτείνουμε τη συνεργασία στο επόμενο διάστημα με το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο υπογράφοντας 

μαζί του ένα μνημόνιο συνεργασίας όπου μαζί με Δασοπόνους, εδαφολόγους και λοιπές ειδικότητες θα μελετήσουν και θα 

συντάξουν διαχειριστική μελέτη για το χώρο της Στρ Καραϊσκάκη. 

Πρόκειται για θέμα που πιστεύουμε ότι πονάει κάθε Χαϊδαριώτη και μπορούμε να βοηθήσουμε όλοι στο Δ.Σ για την 

αναζήτηση της βέλτιστης λύσης. Προτείνουμε λοιπόν: 

- Τη συγκρότηση διαπαραταξιακής επιτροπής η οποία θα εξετάσει το θέμα κάθε πεύκου ξεχωριστά. 

- Την αναζήτηση μιας τρίτης γνώμης με επιστημονική τεκμηρίωση. Είμαστε ήδη σε επικοινωνία με τον Διομήδειο 

Κήπο ενώ επίσης σύντομα υπογράφουμε ένα μνημόνιο συνολικής συνεργασίας με το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο και 

άρα μπορούμε να ζητήσουμε την συμβολή του.  

Όλα βέβαια πρέπει να γίνουν χωρίς καθυστέρηση για να μην υπάρξει θέμα επικινδυνότητας για τους διερχόμενους. Ο 

συνδυασμός της ασφάλειας των κατοίκων με την προστασία των αιωνόβιων πεύκων της Στρ. Καραϊσκάκη που είναι 

«σήμα κατατεθέν»  του Χαϊδαρίου είναι ο διπλός στόχος μας. 
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Μετά την τοποθέτηση του Εντεταλμένου Δημοτικού  Συμβούλου , Ανάπτυξης Πρασίνου και Παιδικών Χαρών κου Γ. 

Βελέντζα, ακολούθησαν οι τοποθετήσεις των Επικεφαλής των παρατάξεων και των παριστάμενων δημοτικών συμβούλων 

καθώς και του κ. Δημάρχου. Οι παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων κατά την διάρκεια της 

συνεδρίασης, όπως προφορικά αυτές αναπτύχθηκαν, καταγράφονται πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

 

Κλείνοντας την  διαδικασία  ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον Αντιδήμαρχο Κοινωνικής Πολιτικής και Πρόεδρο της Ε.Π.Ζ. κο Φ. 

Θεοδωρακόπουλο, την πρόταση του Εντεταμένου Δημοτικού Συμβούλου  κ. Γ. Βέλεντζα, την  αριθμ.57/2019 απόφασή της  

Ε.Π.Ζ., η οποία παρέπεμψε το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο, λόγω της ιδιαίτερης σοβαρότητάς του, για συζήτηση και 

λήψη απόφασης, σύμφωνα με τη παρ. 4 του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010, συζήτησε το θέμα. Οι παρατηρήσεις, θέσεις και 

προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων κατά την διάρκεια της συνεδρίασης, καταγράφονται πλήρως στα 

απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Ο Επικεφαλής της παράταξης (Λαϊκή Συσπείρωση) κ. Μ. Σελέκος , δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. Ακολούθως  ο 

Επικεφαλής της παράταξης (Χαϊδάρι ψηλά ) κ. Α. Θεοφίλης δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. Εν συνεχεία ο Επικεφαλής 

της παράταξης (Δημοτική Αγωνιστική Ενωτική Κίνηση) κ. Κ. Ασπρογέρακας, δήλωσε ότι καταψηφίζουν το θέμα. Επίσης 

οι δημοτικοί  σύμβουλοι της παράταξης (Χαϊδάρι Αναγέννηση) κ.κ.  Ι. Θεοτοκάς και Ε. Τοκατλίδη,  δήλωσαν ότι 

καταψηφίζουν το θέμα. 

 

Επί παρευρισκομένων (32) Δημοτικών Συμβούλων, σε σύνολο (32) ψηφισάντων(18) ψήφισαν υπέρ (14) ψήφισαν κατά, 

συνεπώς  το  Δημοτικό Συμβούλιο,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  κατά πλειοψηφία  

 

-Την κοπή των επτά (7) ξερών δέντρων πεύκης στον  πεζόδρομο της Στρ. Καραϊσκάκη, όπως αναφέρεται στο εισηγητικό 

μέρος της παρούσας (περίπτωση (β)).  

-Την Συγκρότηση Διαπαραταξιακής Επιτροπής με γνωμοδοτικό  χαρακτήρα,  την  αναζήτηση τρίτης γνώμης με 

επιστημονική τεκμηρίωση και τη  συνεργασία με το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών.  

 

    Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

                     (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  23-12-2019 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

 

ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ 


